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Innkalling til styremøte i Hedmark folkemusikklag. 

Dato og tid: tirsdag 5. september 2023, kl. 17:00 Hvor: Messenger. 


Til stede: Esten, Marius, Bjørn Sverre, Elisabet.


Forfall: Caspar, Einar, Kristian.


Referent: Bjørn Sverre


Saksliste: 

1. Referat fra forrige styremøte, 8. august 2023 (se referat i arkivet). Godtatt.


2. Kasserer Esten og evt. Caspar orienterer om lagets økonomi, innkomne e-

poster, tilskudd, etc. Esten: Kontoen er nå på kr tilskudd fra Senter for 
folkemusikk, Norsk musikkråd. Saldo per i dag 76.826. Utestående: Prosjektleder 
SPREK, 9000 + 18+ (lånet fra Kaspar), Grendehuset, Alvdal i april 23: 5000. Totalt 
pr 1. sept. kr. 32.000. 

3. SPREK-prosjektet: framtid og ledelse. Tilskudd på 25.000 fra NFF utbetalt 14. 
august. Rapporten for tilskudd på 49.000 ble godkjent 15. august. Tilskudd på 
50.000 fra FolkOrg: ringt og purret. Venter svar fra Solfrid i Folkorg. BS snakker 
med Elisabet om måter å nedskalere prosjektet på.  Ny prosjektleder er funnet. Vi 
snakker med henne etter at vi har tatt det opp i styret. Se epost: Jeg spurte Ester 
Thunander som er helt nyutdannet på folkemusikk ved Norges musikkhøgskole om 
hun kunne tenke seg å ta over etter meg. Hun sa ja til det. Jeg sa at honoraret ville 
ligge mellom 4500 og 6000 men at det er en forhandlingssak. Hun var litt i tvil om 
hun skulle rekke å starte i november, men i hvert fall fra januar. Mitt forslag er at vi 
prøver å få henne til å starte på "halvt nivå" fra november og for fullt fra januar.Da 
kunne hennes honorar for nov. og des. være 3000 og fra januar 6000. Men dette må 
dere i styret bestemme!Ester gjorde en del av sin praksis ved kulturskolen i Ås hvor 
jeg jobber. Derfor kjenner jeg henne såpass at jeg kan si at det er en meget dyktig 



og pliktoppfyllende person. Hun har dessuten meget god kunnskap om 
folkemusikkmiljøet i Norge, og kjenner "alle".  Jeg tror dette kan bli helt supert. Og 
jeg hjelper henne med overlapp, hun kan ringe meg hver gang hun lurer på noe!Kan 
du evt. ta kontakt med henne? Må du snakke med styret først? Mail: 
esterthunander@hotmail.com Hun har fortsatt svensk telefon etter mange år i 
Norge: +46702401798 Fint hvis dere lager en kontrakt med henne. Dere kan bruke 
den gamle som mal. Du finner den i mappen. Si fra hvis jeg skal sende den! Med 

vennlig hilsen Elisabet Olhans. Vedtak: BS kontakter Ester Thunander og tilbyr 

henne engasjement i 50% fra nov. 23 og 100% fra jan. 24 med da lønn kr. 6000 

pr mnd i det fulle engasjementet. Skrive at hun kan få hjelp av Elisabet. Info 

fra Elisabeth: Hun har hatt kontakt med Solfrid i Folkorg. Tilskuddet på kr. 

50.000 er på vei.  

4. Notehefte-prosjektet. Status og arbeid framover v/ Marius og Bjørn Sverre. 
Prosjektet er på god vei til å bli fullført. Notenematerialet er lagt inn på Finale. 
Honnør til Marit Westling for dette arbeiet. Alle heftene er gått gjennom i korrektur 
av Bjørn Sverre. Marit, Marius og BS har stått for dette og funnet en ens urforming 
av alle heftene. QR-koder skal legges inn av Marius. Det vil si at heftene er snart 
klare for forlag. Bjørn Sverre skal skrive til Fønix forlag angående eventuell 

utgivelse. Prosjektet har mottatt kr. 5000 i tilskudd fra Folldal kommune. BS 

redegjorde for framdriften. Marius: jobber med youtube-versjoner og QR-

koding. Ser veldig bra ut, men det er omfattende, ca. 60 leiker. BS sjekker 

med Kulturrådet om utgivelsesstøtte. Esten: pris per hefte? Vi selger heftene 

som én pakke. 


5. Opplegg til diskusjon: Om økonomien i laget og mengden av tunge prosjekter. 

Anbefaling: Styret skal være resrektive med å igangsette nye, tunge prosjekter. Det 
bør også være med fokus på fordeling av aktivitet mellom fylkesnivå og lokallags-
nivå. Casbar: Eks. med HF-stevnet: Er det et lokallag som vil arrangere HF-stevnet 
kan de ta det, men HF-styret skal ikke træ arrangementer ned over hodet på folk. 
Esten: Lokallagene må selv budsjettere og sørge for å få dekket utgiftene, 

økonomistyring. Esten, kommentar: Likviditetslånet fra Caspar skal betales innen 
1. november, endelig frist.  
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6. Henvendelse fra Thor Herman Bøhle om Polskurs og gammaldansfest 23. 
september. Info og plakat.  

7. Henvendelse fra Jarl Eivind Løvik i Leik: Jeg var nettopp inne på hjemmesida til 
HF. Den ser ut til ikke å være særlig oppdatert; bl.a. må det være det forrige styret 
som står oppført, og jeg kan ikke finne referat fra siste (ekstraordinære) årsmøte. Er 

referatet sendt ut per epost eller på annet vis? Hva skjer? BS kontakter Anne 

Nilssen og spør etter referat fra siste årsmøte for å legge det inn i Goggle 

Drive. Må også oppdatere nettsida.  

8. SAFFA-nytt. Tilgjengelig på nettet. Orienteringssak.


9. Ny landsfestival i 2026? Kristian skriver en kortfattet betenkning. Casbar: vurderer 

tilgang på frivillige. Viktig å finne nøkkelpersoner. Utsettes til neste styremøte. 


10. Hedmark juniorspelemannslag, fastsetting av ny medlemskontingent. Det har 
tidligere vært på kr. 500. Skal vi sette det opp til kr. 700? Må sjekke vedtektene 

mht. Juniorspelemannslaget. Casbar: Er dette en sak for årsmøtet i HF? HJ skal ha 

første øving 24 september. For seint å utsette det til neste årsmøte. Forslag 

fra BS: Vi dropper kontingentøkning og forbereder det evt. til neste år via 

årsmøtet. Marius, på vegne av styret, spør HJ-leder Marit om råd. Vedtatt.


11. Søke midler fra Folkorg/Frifond til både SPREK og Notehefteprosjektet for 

2024? Se messengermelding for lenke. Vedtak: Det skal vi absolutt gjøre. 

Elisabet / Ester søker på begge (Folkorg / Frifond).


12. Eventuelt. 

Møtet hevet k. 17:57. 


